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American Airlines is expanding preflight coronavirus (COVID-19) testing with new
self-administered and more in-person testing options to make travel easier and safer for
customers. Customers can now order an Abbott BinaxNOW™ Home Test through

telehealth provider eMed. 美国航空正在扩大飞行前的冠状病毒测试，便利的自我检测和

更多的面对面测试选项让旅途更方便安全。 旅客可以通过远程的医疗服务供应商 eMed

订购 Abbott BinaxNOW™的居家测试用品。

These 15-minute, self-administered tests are supervised virtually by an eMed Certified
Guide 72 hours before a customer’s return to the U.S. Customers can order a set of six
tests for $150 directly from eMed at American.eMed.com or pick up individual “Home

Tests” at select pharmacies. The test result is available in as little as 15 minutes. 这些只

需 15分钟的自我检测将由 eMed进行线上监督并且认证，旅客在回美国前的 72小时内

通过 American.eMed.com的 eMed 订购送货或在 select pharmacies下单并自提此“居家

测试“的 6 套测试套餐，费用为美金 150 元，测试的结果仅需 15 分钟便可以提供

For customers wanting an in-person test before departing the U.S., we are expanding
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our partnership with CareNow nationwide, allowing customers to schedule a test at one
of CareNow’s nearly 160 locations. Customers who choose to use VeriFLY can also

upload their test results into the app.对于部分想做面对面测试的即将离开美国的旅客，我

们正在扩大与合作伙伴 CareNow 的全国合作，允许旅客自行安排在 CareNow 的 160个

测试机构进行测试。选用 VeriFLY的旅客可以把测试结果上载到 app.

Visit aa.com/covid19testing to learn more about our testing options, including additional
partnerships with LetsGetChecked and GoHealth.

点击 aa.com/covid19testing查看我们提供的选项，包括了更多合作伙伴

LetsGetChecked 及 GoHealth的服务

Skip the ticket counter with VeriFLY 使用 VeriFLY 可以撇开机票柜台

Customers using VeriFLY can now check in for their flights online at aa.com or use the
American Airlines mobile app without having to see an agent at the airport. Customers
can upload documentation of their fulfilled travel requirements directly to the VeriFLY
app, which then validates that the documents match a country’s requirements and
displays a simple pass or fail message. The app is available as a free download from
the iOS App Store or Google Play Store.使用 VeriFLY 的旅客现可在 aa.com 或 American

Airlines 的手机 app 办理登机，而不需要在机场与柜台工作人员接触。旅客把所有可以

满足旅行要求的证明上载到 VeriFLY app,这些证明是符合目的地国家的入境规定，

VeriFLY 会显示通行证或失败信息。这 app 现在可以在 iOS app 商店或 Google Play 商店

免费下载使用。

Prepared for the air飞行准备

VeriFLY and our testing partnerships are part of our multi-layered commitment to ensure
customers are prepared for the air with tools to make their travel easier to manage.
Customers can visit Prepared for the Air to get started. As always, we encourage

customers to review all travel requirements for their destination. VeriFLY 及我们提供测试

的合作伙伴是我们多层次承诺的一部分，提供更好的工具给旅客使用让旅途更便利。旅客

可以访问 Prepared for the Air 开始操作。一如既往，我们建议旅客查询目的地的所有旅

游要求。
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We value your partnership and look forward to welcoming you on board soon.我们重视

与您的合作，并期待您的登机。

Sincerely,

Ann He
南中国区客户经理

American Airlines
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